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Master Program of Chinese Linguistics & Literature, Yuan Ze University
List of Required Courses
  （113學年度入學新生適用Academic Year 2024）
113.05.01 一一二學年度第八次教務會議通過
Passed by the 8th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2023, on May 01, 2024
113.06.05 一一二學年度第九次教務會議修訂通過
Amended by the 9th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2023, on June 05, 2024
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註
Remarks
	 1：修業年限：1~4年。
Duration of studies: 1-4 years
 2：最低畢業學分數為24學分，本系必修3學分，其餘選修21學分，不包括碩士論文。
The minimum graduation score is 24 credits, Department Compulsory courses (3) credits, and Department Elective courses (21) credits, not including the master's thesis.
 3：選修科目最多9學分可於外系或外校修課，須經導師或指導教授同意；本系有開設之課程一律不允許至外系或外校修課。
Students can get 9 elective credits at most from other departments or universities with approval by their tutor or advisor.Courses offered by our department cannot be taken in external departments or schools.
 4：依據元智大學學則規定，學生學業成績採百分記分法核計，以一百分為滿分，碩、博士班研究生以七十分為及格。
According to the provisions of the Yuan Ze University, Percentile Score Method was used to evaluate the academic achievement of students, whereas 100 marks is the full score, and 70 is the passing score for master and doctoral graduate students.
 5：依據本校「學術研究倫理教育課程實施要點」，入學研究生須依本校學術研究倫理教育課程實施要點規定，於入學第一學期結束前完成學術研究倫理教育課程，最遲須於申請學位口試前補修完成，未完成本課程，不得申請學位口試。
With reference to “Key Points in Implementation of Ethical Education Curriculum in Academic Research”, postgraduate students must obey the provisions of Key Points in Implementation of Ethical Education Curriculum in Academic Research, to complete the Ethical Education Curriculum in Academic Research, latest before the oral test of degree’s application; or otherwise the application of oral test for degree course would not be accepted.
 6:另須依據元智大學中國語文學系碩士班修業規定完成學位考試。
In addition, degree examination shall be completed in accordance with the requirements of the Master Program of Faculty of Chinese Language of Yuan Ze University.
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